
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

oraz Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 22 października 2020 r. 

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 12.04. Nieobecny na posiedzeniu 

był radny Dariusz Kokosza. 

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie przyjęcia od Powiatu Żarskiego zadania w zakresie zimowego 

utrzymania drogi powiatowej nr 1101F w sezonie zimowym 2020/2021. 

Projekt przedstawił Sekretarz.  

Projekt dotyczy odśnieżania odcinka drogi powiatowej od skrzyżowania Przewóz-

Lipna-Dobrzyń do miejscowości Sobolice. Powiat Żarski co rok zleca to zadanie dla gminy. 

Odśnieżaniem zajmują się pracownicy ZGK.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

b) Projekt w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik. Wyjaśniając, że ustawowo stawki wzrosły, ale 

Wójt nie ustala dla mieszkańców gminy stawek na maksymalnym poziomie.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

c) Projekt w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy. 

Stawki podatku od środków transportowych na rok 2021 pozostaną na poziomie tych 

z roku bieżącego. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

d) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i ustalenia stawek opłaty targowej 

w Gminie Przewóz. 

W zasadzie nie występują wpływy do budżetu z tego tytułu opłaty. Jednak, stawki 

muszą zostać przyjęte na wypadek gdyby wystąpiła konieczność pobrania takiej opłaty.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

e) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów i ustalenia stawki opłaty 

od posiadania psów w Gminie Przewóz. 

Stawka opłaty, która obecnie obowiązuje dla mieszkańców gminy jest znacznie niższa 

od stawki ustawowej. Od kilku już lat stawka ta pozostaje na tym samym poziomie i wynosi 

50,00 zł. Ta sama wysokość stawki będzie obowiązywała w 2021 r.  



Radna Monika Pankowska zapytała czy wpływów z tytułu tej opłaty wystarcza na 

realizację zadań związanych z opieką nad zwierzętami bezdomnymi.  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w ogóle się to nie pokrywa bo wpływów z tej opłaty 

jest około 6.000,00 zł, a plan wydatków na utrzymanie bezdomnych zwierząt to 20.000,00 zł.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

f) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r 

Projekt omówiła z uzasadnieniem pani Skarbnik.  

Zmiany dotyczą przede wszystkim zwiększenia środków na zakup koparki oraz 

wygospodarowania środków na remont radiowozu będącego na stanie tutejszego posterunku 

policji. Ponadto należało dokonać przesunięć środków, gdyż ze względu na sytuację 

epidemiologiczną jaka panuje nie było możliwości zrealizowania większości zaplanowanych 

zadań i przedsięwzięć.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

Pkt 2. Sprawy różne. 

Radny Adam Klisowski poprosił o podjęcie działań, aby w jakikolwiek sposób 

zabezpieczyć boisko sportowe w Lipnej przed ryjącymi ten teren dzikami.  

Wójt odpowiedział, że poruszał już ten temat z Nadleśnictwem Wymiarki 

i powiedziano mu tam, że klub sportowy z Lipnej dostał od Nadleśnictwa pastuch do 

ogrodzenia tego terenu. Niestety jak widać urządzenie nie jest wykorzystane, ale też nie 

zwrócone do Nadleśnictwa więc należy je odszukać i wykorzystać.  

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 12.31. 

 

  

Przewodniczący Komisji 
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Przygotowała Magdalena Mikitiuk 


